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Z A P I S N I K 
sa 78. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 
Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, 
samouprave i uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Dragan Abramović, 
zapovjednik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" 
Delnice, Đulio Jusufi, voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, 
djelatnik Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Davorin Klobučar, Davorka Grgurić, Mirela Srkoč Šenkinc.   

 
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
TOMISLAV MRLE 
- Zbog bolovanja kolegice Bubanj pojavio se problem rješavanja njenih 

predmeta. Predmeta ima puno, najviše onih iz imovinsko-pravnog područja i 
civilne zaštite. 

- Info punkt bi sljedeći tjedan trebao započeti s radom. Trenutno se izrađuju 
leci, oprema se prostor. 

- Očekuje se odobrenje  HZZZ za stručno osposobljavanje, radi se na natječaju 
za još tri osobe. 

- Započeti rješavanje zamolbu Hotela "Mance". 
- Za Gradsko vijeće potrebno je pripremiti izmjenu Društvenog ugovora o 

osnivanju GSC, kao i Odluku o izboru članova vijeća mjesnih odbora i 
Program rada Gradskog vijeća za narednu godinu. Bit će potrebno pripremiti i 
materijal vezan uz imenovanje novog trga. 

 
 
 
 



 
GORDANA PISKAČ 
- Danas se održava sastanak s predstavnicima Nacionalnog parka vezano za 

rekonstrukciju objekta u Crnom Lugu. 
- Radovi u Supilovoj ulici se primiču kraju, sada se rješavaju detalji. 
- Započelo se s rješavanjem parkirališta ispred Hotela "Risnjak". 
- S Hrvatskim vodama je dogovoren obilazak ceste za Razloge. 
- Pripremaju se materijali za sjednicu Gradskog vijeća. 
- Započinje se s izradom Proračuna. 
- Obavljaju se pripreme vezane uz novogodišnje ukrašavanje. 
- Radi se na sanaciji žljebova na objektu u Crnom Lugu. 
- Izdani su radni nalozi geometru za parcelaciju zemljišta na tzv. "barutani". 
- Problem je sanacija krovišta na objektu u Supilovoj 9.  
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Bazen je još uvijek u sanaciji, sporni dio koji je nedostajao trebao bi doći u 

srijedu. 
- S "Parejdom" će održati sastanak glede sudjelovanja na Festivalu žena u 

Kninu. 
- Reprezentativci malog nogometa ponovo su gosti našega grada. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Dogovoreno je nekoliko poslova koji će se odraditi košarom. 
- Potrebno je požuriti s izradom hidranta. 
- Obavlja se čišćenje i pripremanje za zimske uvjete. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Započet će aktivnosti vezane za obilježavanje "Mjeseca knjige" u sklopu čega 

će biti održana kazališna predstava "Snježna kraljica". 
- U utorak će Vrtić posjetiti ravnateljica vrtića iz Malog Lošinja. 
- U srijedu se održava sjednica Upravnog vijeća. 
- Uvid u rad skupine Bubamarci i sređivanje pedagoške dokumentacije. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Radi se na uređenju groblja, malog parka a počet će sadnja preostalih lipa. 
- Riješeno je grijanje u prostoru diska. 
- Putem medija data je obavijest o prodaji cvijeća na prostoru klizališta. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Zahvaljuje gradonačelniku i kolegama koji su prisustvovali proslavi 140-te 

obljetnice. 
- Danas se održava sastanak na temu adventa. 
- Odradit će se radijske emisije. 
- Prisustvovanje međunarodnom susretu haiku. 
- Sutra se održava nacionalni kviz za poticanje čitanja. 
 



ĐULIO JUSUFI 
- Sa HABOR-om se radi na aktima potrebnim za zaduživanje. 
- Nastavljaju se poslovi na izradi plana proračuna i projekcija. 
- Obračunat će se vijećničke naknade, provesti postupak osiguranja imovine. 
- Kolega Majnarić sudjeluje u radu Projektnog tima rekonstrukcije Supilove 

ulice, te na pripremi dokumentacije vezene za korištenje obnovljivih izvora 
energije. 

 
 

Dovršeno u 8,45 sati. 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar     Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 


